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Tisztelettel meghivjuk Önt a gyur6i K5zségházán / Gyur6 ,

Rák6czi u.49.sz. /

199L"január18-án 15 6rai

kezdettel tartand6 k5z5s képvise1ótestU1eti U1ésre.

Napirendi javaslat

1. / Az Önkéntes TUzol t6 EgyesUlet megalakulása
loo.évfordu16jának megUnneplése.

2./ Tordas-Gyúr6 k5zségek meglévó vizhá16zatá
nak bóvitése.

U1ésUnk célja Tordas és Gyúr6 Képvise1ótestU1eteinek k51 
cs5n5s megismerése, k5zös fe1adatain~ megbeszé1ése,ezért

kérjÚk szives megjelenését.

Gyúr6, 1991.január 3.
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1./ Báhidszki Balázs
2./ Farkas János
3./ Halenár Károly
4./ Kunsági Lász16
5./ Májer Jenőné

6./ Szemerei JánQs
7./ Varga Károlyné
8./ Vasvári pál
9./ zémann Géza

10./ Jegyző
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Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 1991.január l8-án
megtartott üléséről,amely közösen kerűlt megtartásra
a gyúrói Képviselőtestület ülésévelo

Az ülés helye: Tordas és Gyúró Községháza

Jelen vannak: Báhidszki Balázs, Farkas János, Halenár Károly,
Kunsági László, Májer Jenőné, Szemerei János, Varga
Károlyné, Vasvári Pál, Zémann Géza képviselők,

Márki Ferenc jegyző,

7 fő gyúrói képviselő és jegyző,

Kun István tüó.szds Szfvár Város Tüó.Pk.
Stauth István Fejér Megyei Vizmüvek
Cserményi Gyula VIZITERV vezető tervezője

A tordasi képviselőtestület a közösen megtartandó képviselőtes

tületi ülés előtt Tordason kezdte meg ülését.

felelevE
a hozot1

pontokra vonatkozóan
vizmübővités témája,

Farkas János polgármester üdvözölte a meg~elenteket, megállapito1
ta, hogy az ülés határozatképes.
A közös meghivóban közölt napirendi
nitésre kerűlt a már tárgyalt közös
állásf oglalás •
Márki Ferenc jegyző ismertette Papp László Tordas,Petőfi út 16
sz.alatti lakos gázbekötési kérelmét. Javasolta a testületnek
nevezett részére,a hozzájárulási költség befizetése mellett, az
engedélyt adja meg.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangulag az alábbi
határozatot hozta:

1/1991./1.18./ sz.határozat

Tordas Község Képviselőtestülete Papp László
Tordas, Petőfi út 16 sz. alatti lakos részére
lakása gázbekötéséhez, hozzájárulását megadja.

A továbbiakban a testület csatlakozott a gyúrói képviselőtestü

lethet, ahol az ülés levezetését Botyánszki János polgármester
vette át.
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BötyánszkinJános polgármester üdvözölte a két község képvise
lőit és javasolta, hogy a meghivóban közölt napirendeket tá~

gyaljuk.

N a p i r e n d :

1./ Az Önkéntes Tüzoltó Egyesület megalakulá
sának lto. évfordulójának megünneplése.
Előadó: Botyánszki János polgármester

2./ Tordas-Gyúró községek meglévő vizhálózatá
nak bóvitése.
Előadó: Botyánszki János p~lgármester

A napirendek~e tett javaslatot a képviselőtestületek egyhangulag
elfogadták.

Napirendek tárgyalása

1./ Az Önkéntes Tüzoltó Egyesület megalakulása loo.~!f~~~~l~ja

megünneplésének előkészitése

Botyánszki János polgármester rövid szóbeli előterjesztésében

elmondja, hogya Tüó.Egyesületben résztvevő két község közül
Gyúró 1986-ban, Tordas 1991-ben ünnepelheti a tüó-k fennállásána~

loo.évfordulóját. Az 1986-os ünnepség elmaradt, ezért most a két
község önkormányzata közösen megszervezhetné és megQnnepelhetné
az önk.tUó-k méltó jubileumi ünnepét.
Kéri a jelenlévő Kun István tüó.szds segitségét és tanácsait.

Kun István tü.ószds - üdvözölte a két község képviselőtestületét.

Örömmel nyugtázták, hogy e településeken is méltóképpen akarják
megünnepelni az önk.tüzoltók megalakulásánal,loo.évfordulóját,
bár nem érti miért maradt ez ell986-ban.
Most a gyúrói elmaradott ünnepélyt is pótolni kell.
Javasolja, hogy a parancsnoksághoz az ünnepély előtt legalább
három hónappal korábban, egy programtervet kell benyujtani, hogy
a szükséges teohnikai feladatokat / előléptetések,kitüntetések/

el lehessen végezni. Amiben tudnak segitenek az ünnepség szervezE
se és megrendezése során.
Botyánszki János polgármester kérte a véleményeket,mikor,hol és
milyen formában rendezzük az ünnepséget.
Farkas János polgármester javasolta, hogy a részletes feladatok
megbeszélésére, a szervezési munkára alakuljon egy vegyes vizott~

ság a két község képviselői, a tüó.-k,tsz. bevonásával.
BorQczki Károly tüó.Egyesület elnöke a mg-i munkák miatt vagy mái
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jus.vagy szeptemberi időpontot javasol.
A helyi önk.tü6 munkával kapcsolatosan elmondja, hogy az csak
jelenleg a mentésre vonatkozik. megelőzési munka egyáltalán nincs
Az eszközök nem a mai követelményeknek megfelelőek / gázvezeték.
magas épületek, egyéb gazd~i eszközök/.Versenyen két éve nem vol~

tunk,közgyUlést nem tartottunk. Lelket kellene önteni az egyesü~

let tagjaiba. Az önkéntesség háttérbe szorul. A Tsz. tavaJY java
solta, hogy tiszteletdijas tüó.rajt állit fel a gépmühely dolgo
zóiból. de eddig ebben sem történt semmi.
B~tyánszki Ján~s polgármester - a felszerelést olyanná kell
tenni,amilyem a mai követelményeknem megfelel. Az elmúlt évben
sem került felhasználásra a költségvetésben erre a célra terve~

zett összeg.
Kunsági László - az ellaposodott munka nem a két község elvál~

sának következménye ?

Boroczki Károly _ nem.
Farkas János polgármester ~ ma már a társadalmi munka leértékelő·

dött, de ezt nem szabad igy hagyni a tüzoltók tekintetében.
Mindkét község tegyen meg minde5 saját tüzoltó egysége rendebeté·
telében.
Vranek Ottó - a két polgármester járjon el a tsz. elnökénél a
tiszteletdijas tüó.raj feállitása érdekében. A lakossági érték
nagynak mmndható, de a közös gazdaság vagyona még nagyobb.

Több hozzászólás nem volt a két képViselőtestület egyhangulag
az alábbi határozatot hozta:

2/l991./I.18.1 sz. határozat

Tordas község Képviselőtestületemegbizza pol~

gármesterét, hogy az önkéntes tüó.egyesület
megalakulásának loo.éves évfordulója méltó meg
ünneplését Gyúró község polgármesterével közösej
közös munkabizottság megalakitásával, szervezze
meg.
Határidő: 1991.szeptember 30.
Felelős: Farkas ~ános polgármester
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29 / Tordas-Gyúró községek meglévő vizhálózatának bővitése

Botyánszki János polgármester ismertette a gyúró testület állás
pontját. mely szerint a két község közös költséginek megosztása
lélekszám. vagy folyasztás arányosan történjen.
Szeretné. ha ma a közös testületi ülésen a két testület e kér
désben megállapodna.
Felkéri a Vizmü képviselőjét ismertesse a bővités tanulmányt er
vét és javasoljon megoldást a két község költségmegoszlását il
letően.

Stauth István Fm-i Vizmüvek - ismerteti a tan~lmányterv lényegi
pont~ait. technikai megoldásokat. A tanulmányterv alapján a bővi

tésre elvi vizjogi engedély már van. a végleges tervezeés most
folyik.
A közös költségek tekintetében javasolja: vizfogyasztás,vagy igén

, 'baranya an.
Farkas János polgármester elomondja, hogya tordasi testület
1990-ben már foglalkozott e témával és úgy foglalt állást. hogy
a közös költségek megosztása 50-50 %-os arányban történjen. En
nek megfelelően a közös viz és uj kapacitás is ilyen arányban
kerül felhasználásra.

A költségmegosztás tekintetében hosszas vita alakult ki a két
testület tagjai között, ~~elyben a vizfogyasztás mértéke, akiala
kitandó épitési telkek száma játszotta a fő szerepet.

Végeredményben a közösen kialakult vélemények figyelembevételével
Tordas és Gyúró községek Képviselőtestülete l ellenszavazattal
/Kunsági László/ 16 igen ellenében az alábbi határozatot hozta:

3/1990./1.18./ sz.határozat

Tordas-Gyúró-Kajászó vizmübővitése során a
Tordas és Gyúró községekre eső költségek
megosztásában 50-50 r~ban állapodnak meg.
A közös teherviselés a vizfogyasztás tekin
tetében is azonos mértéket jelent.

A továbbiakban Stauth István ismertette a Fm-i Vizmüvek vizdij
emelésére tett intézkedéseit. annak okait. az esetleges csökken
tés elkezdett útját / Miniszterelnökhöz.Kormányhoz cimzett levél.
Országgyülési interpelláció/.
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1990.I.félévi ada-

--------
33,71 "
0,90 "

34,61 "
- 25.83 "

Gyúróra vonatkozóan
amelyek:

24,48 Ft/ mJ

4,96 "
J,Jl "
0,04 "
o,lJ "
0,79 "

_ különféle kts

.. bevétel

Kunsági László .. van e adat községeinkre vonatkozóan a vizdijra
vonatkozóan ?
Stauth István - Tordas és
tok állnak rendelkezésre,
- ráforditások

üzemi ált.költség
_ váll.ált.költség

anyagigazgatási klts.
.. müszaki fejl.költség
.. egyéb elkülönitett lts

/ kamatok/

=§~I§==~==X~~~~~~~~=!!1
A képviselők a vizdijemelés vitája eredményeként arra a megálla
podásra jutottak, hogy amennyiben a vizdij jelentős mértékben
nem mérsőklődik, keresni kell az útját a Fejér Megyei Vizmüvekből

való kiválásra, önállósodásra, vagy kiss ebb egység létrehozására.

Több hozzászólás nem volt a pol~ármester az ülést befejezettnek
nyilvánította.

kmf.

Márki Ferenc
jegyző

(:i!lá;;;-
polgármester


